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ZAPISNIK 

SA III (3.) SJEDNICE ODBORA ZA KVALITET 

SVEUČILIŠTA/UNIVERZITETA „VITEZ“ VITEZ 

U AKADMSKOJ 2020/2021.GODINI 

 

Sjednica Odbora za kvalitet održane je 03.07.2021.godine sa početkom od 11:00 sati. 

Sjednici Odbora za kvalitet prisustvovali sljedeći članovi: prof.dr.sc. Emir Sudžuka, 

prorektor za nastavu i kvalitet, predsjedavajući Odbora, prof.dr.sc. Jamila Jaganjac dekanesa 

Fakulteta poslovne ekonomije, prof.dr.sc. Goran Šimić, dekan Pravnog fakulteta, prof.dr.sc. 

Jasmin Azemović, dekan Fakulteta informacionih tehnologija, doc.dr.sc. Maja Pločo Izvršna 

direktorica, doc.dr.sc. Adnan Pirić direktor Centra za kvalitet, doc.dr.sc. Tanja Mlakić Fakultet, 

poslovne ekonomije, Tanja Bavrka, mag. Stručni saradnik Centra za kvalitet i viša asistentica 

Fakulteta zdravstvenih studija, Amra Kraksner dipl.ing, direktorica Instituta. 

 

D N E V N I   R E D 

AD.1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa II (2.). Sjednice Odbora u 2020/2021.godine, 

AD.2. Instrukcija ministarstva obrazovanja, znanosti, mladih kulture i sporta SBK/KSB, 

AD.3. Pravila studiranja I, II i III ciklus studija Sveučilišta, 

AD.4. Informacije o analizi studijskih programa i nastavnih planova fakulteta Sveučilišta sukladno 

Instrukciji Ministarstva, 

AD.5. Formiranje tima za izradu Akcionog plana i provođenje preporuka iz Izvještaja Komisije 

domaćih i međunarodnih stručnjaka za ocjenjivanje i reviziju kvaliteta i davanje preporuka o 

akreditaciji visokoškolskih ustanova, odnosno njihovih studijskih programa, 

AD.6. Formiranje tima za izradu Samoevaluacijskog Izvještaja Sveučilišta 2019 – 2021. godina, 

AD.7. Informacija o (re) akreditaciji Sveučilišta, 

AD.8. Informacija o članstvu u AACSB-u,  

AD.9.  Razno. 
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ZAKLJUČCI PO USVOJENOM DNEVNOM REDU 

AD – 1.  Članovi Odbora jednoglasno su se izjasnili za usvajanje Zapisnik sa II (2.) Sjednice 

Odbora za kvalitet u akademskoj 2020/21,  

AD– 2. Članovi Odbora upoznati su sa Instrukcijom Ministarstva obrazovanja, znanosti, mladih, 

kulture i sporta SBK/KSB broj: 01-34-321/21 od 12.03.2021. godine. Instrukcija se odnosi na 

potrebu da se izvrši provjera Statuta Sveučilišta, odnosno da se isti, a ukoliko to nije bio slučaj 

uskladi sa članom 50. Zakona o visokom obrazovanju SBK/KSB („Službene novine 4/13). Da se 

Pravila studiranja za sve cikluse studija, ukoliko to nije slučaj usklade sa pomenutim Zakonom o 

visokom obrazovanju. Posebno se to odnosi na potrebu ujednačavanja uvjeta nastavka školovanja 

prilokom prelaska studenata sa drugih visokoškolskih ustanova na neki od fakultata Sveučilišta, 

odnosno precizno utvrđivanje stečenih bodova i slično. Isto tako da se kroz studijske programe za 

sve cikluse studiranja preciziraju predispitne obaveze i ispitne obaveze. Da se studijski programi 

fakulteta usklade sa članovima 119., 120., 121., 124., 128., i 132. Sa Zakonom o visokom 

obrazovanju.Odnosno da se svaki studijski program koji je odobren dopuni, a svaki novi obavezno 

da sadrži sve elemente predviđene Zakonom o visokom obrazovanju. U vezi sa ovom tačkom 

članovi Odbora upoznati su sa činjenicom da Sveučilište postupa u skladu sa naprijed pomenutom 

Instrukcijom, te da se blagovrmeneo pristupilo preispitivanju i usklađivanju normativnioh akata i 

studijskih programa sa Zakonom o visokom obrazovanju. U protekolom periodu usvojen je 

integralni tekst novog Statuta i pokrenute su procedure usklađivanja općih akata i studijskih 

programa. Obzirom na proceduralne, odnosno formalne predpostavke razmatranja i usvajanja 

općih akata, Pravna služba Sveučilišta obratila se Ministarstvu sa dopisom, odnosno molbom broj: 

906/21 od 24.06.2021. godine uz koju je dostavljeni novi Statut Sveučilišta, da se rok ispunjenja 

svih navedenih obaveza prolongira umjesto 30.06.2021. godine na 30.09.2021. godine. 
 

AD – 3. Pod rednim brojem tri, razmatrana su i analizirana Pravila studiranja za I, II i III ciklus 

studija. U vezi sa ovom tačkom otvorena je diskusija koja se prije svega odnosila na analiziranja 

Pravila u vezi sa dostavljenom Instrukcijom Ministarstva, ali i sa davanjem određenih prijedloga 

kada je u pitanju bodovanje i ocjenjivanje studenata sva četiri fakulteta, obaveze prisustva 

studenata nastavi (redovnih, vanrednih i dl). Isto tako diskusija se odnosila i na formu i sadržaj 

silabusa.  Pored navedenog razmatrani su i dati mnogi prijedlozi u pogledu upisa studenata sa ne 

matičnih fakulteta posebno kada je u pitanju upis na drugi ciklus studija.  

U vezi sa ovom tačkom zaključeno je da članovi Odbora u narednih pet do sedam dana dostave 

svoje pisane prijedloge u vezi sa svim analiziranim i razmatranim pitanjima. Ist tako zadužuju se 

nastavno naučna vijeća fakulteta da na predstojećim sjednicama temeljito razmatraju i analiziraju 

Pravila studiranja te dostave svoje prijedloge u pogledu izmjena i dopuna istih. 
 

AD – 4. Pod tačkom četiri članovi Odbor aupoznati su sa informacijom o analiziranju nastavnih 

planova i programa sva četiri fakulteta Sveučilišta, koja se temeljito provodi putem nastavno 

naučnih vijeća i sjednica Senata Sveuičilišta a sukldno sa dostavljenom Instrukcijom  Ministarstva. 
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AD – 5. Pod tačkom pet članovi Odbora jednoglasno su prihvatili prijedlog članova, odnosno 

Formiranje tima za izradu Akcionog plana i provođenje preporuka iz Izvještaja Komisije domaćih 

i međunarodnih stručnjaka za ocjenjivanje i reviziju kvaliteta i davanje preporuka o akreditaciji 

visokoškolskih ustanova, odnosno njihovih studijskih programa, 
 

AD – 6. Pod tačkom pet članovi Odbora jednoglasno su prihvatili prijedlog članova, odnosno 

Formiranje tima za izradu Samoevaluacijskog Izvještaja Sveučilišta 2019 – 2021. godina, 

 

AD – 7. Pod tačkom sedam članovi Odbora upoznati su sa Informacijom o uspješno okončanom 

procesu (re) akreditacije Sveučilišta, 

 

AD – 8. Pod tačkom osam članovi Odbora upoznati su sa prijedlogom za članstvo Sveučilišta u 

AACSB-u. U pogledu ove informacije članovi odbora komentirali su potrebu članstva u pomenutoj 

organizaciji, ali se o istom nisu izjašnjavali smatrajući da za izjašnjavanje ovome nije nadlažan 

Odbor za kvalitet. Mole se nastavno naučna vijeća za izjašnjavanje o članstvu u ovoj organizaciji. 

 

AD – 3. Pod tačkom razno nije razovaralo se o Zahtjevu za odobrenje novih studijski progrma sva 

četiri fakulteta Sveučilišta, koji je upućen nadležnom Ministarstvu 30.03.2021. godine, a za koji 

se isto još nikad nije pismenim putem očitovalo. Zaključeno je da je nužno čim prije od 

Ministarstva dobti pismenu saglasnost za izvođenje svih programa navedenih u pomenutom 

Zahtjevu, obzirom da je upis studenta u kademskoj 2021/22 započeo. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                   Predsjedavajući Odbora 

Prof.dr.sc. Emir Sudžuka 
 

 
 

 


